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Ja, wat valt er te zeggen over een jaar waarin er niet of nauwelijks gesport is.

Het enige wat ik kan vermelden is dat we op de avonden dat we mochten spelen, er 
gemiddeld 3 a 4 spelers waren die op 1,5 meter afstand van elkaar er nog wat van 
probeerden te maken, en omdat er zo weinig spelers waren die het aandurfde werd er 
veelal enkelspel gespeeld wat niet meevalt als je altijd met z'n vieren op het veld staat.

Wat ik verder nog kan melden is dat dit coronaseizoen ons veel leden heeft gekost en het 
ziet er naar uit dat die er in de toekomst ook niet bijkomen gezien de aanwas de laatste 
jaren, maar we blijven positief,

Ik zou natuurlijk al mijn vrijwilligers kunnen bedanken maar die hebben niks gedaan, 
omdat er ook niks te regelen was. En uit eten zijn we ook niet geweest, maar dat gaan we 
nog een keer dubbel en dwars overdoen.

Met sportieve groet,

Ronald
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